

11 December 2023

After Compliments,

Resignation of the Internal Audit Manager

Al Maha Petroleum Products Marketing Company (S.A.O.G) would like to disclose to the shareholders and investors, the resignation of Mr Faisal Suliman Al Adhari, the role of Internal Audit Manager for personal reasons, and his last day of work will be on Wednesday 31/01/2024.

Al Maha Petroleum Products Marketing Company SAOG sincerely appreciates his efforts in serving the company over the past years and wishes him continued success in the coming days. Moreover, The company will disclose upon appointment to the position of Internal Audit Manager.

With Regards,

11 ديسمبر 2023م

تحية طيبة ، وبعد ،

إستقالة مدير دائرة التدقيق الداخلي

تعلن شركة المها لتسويق المنتجات النفطية ش.م.ع.ع للمساهمين والمستثمرين الكرام عن إستقالة الفاضل فيصل بن سليمان العذاري مدير دائرة التدقيق الداخلي لأسباب شخصية، حيث أن آخر يوم عمل له سيكون يوم الأربعاء الموافق 2024/01/31م.

وإذ تقدر شركة المها لتسويق المنتجات النفطية ش.م.ع.ع بصدق الجهود التي بذلها في خدمة الشركة خلال السنوات الماضية متمنين له دوام التوفيق والنجاح في قابل الأيام، وستقوم الشركة بالإفصاح عند التعيين في منصب مدير دائرة التدقيق الداخلي مجدداً.

مع خالص الشكر والتقدير،



المهندس حمد بن سالم المغدري
الرئيس التنفيذي

Eng. Hamed Salim Al Maghdri
Chief Executive Officer